
اخبارخبر كوتاه تحقق ۱۵ درصد از بودجه شهرداری اهر در سال جاری

نشست شورای فرهنگی دانشگاه علوم پزشکی گیلان

افزایش مشاركت دانشجویان از راهبردهای شورای فرهنگی دانشگاه علوم پزشکی گیلان است

مدیر امور آبفا منطقه بهبهان در نشست خبری عنوان کرد:

آب شرب تمامی شهرهای بهبهان به زودی از سد کوثر تامین می شود

ماه  جهار  طی  و  تاکنون  گفت:  اهر  شهردار 
سال جاری فقط ۱۵ درصد از بودجه شهرداری اهر 
تحقق  تومان  میلیون  و ۴۰۰  میلیارد  در حدود ۵ 
یافته است.کمال امید در مراسم در مراسم تجلیل 
از خبرنگاران فعال و همکار شهرداری اهر با اشاره 
به اینکه بودجه  مصوب سال جاری برای شهرداری 
اهر ۴۵ میلیارد تومان است، گفت: علی رغم سپری 
در  بایست  می  جاری،  از سال  ماه   ۵ شدن حدود 
چهار ماهه امسال عملًا ۳۳ درصد بودجه شهرداری 
حاکم  رکود  لحاظ  به  ولی  شد  می  محقق  اهر 
 ۵ حدود  در  بودجه  از  درصد   ۱۵ فقط  اقتصادی 
میلیارد و ۴۰۰ میلیون تومان تحقق یافته است.وی 
افزود: یشتر منابع درآمدی شهرداری اهر متکی به 
درآمد و معیشت مردم است ولی وضعیت اقتصادی 
فعلی باعث شده شرایط به گونه ای باشد تا درآمد 

شهرداری اهر نیز کاهش پیدا کند.
افزایش  اینکه  بیان  با  همچنین  اهر  شهردار 
جمعیت شهری به بیش از ۱۰۶ هزار نفر و به تبع 
قرار گیری شهرداری در جمع شهرداری های  آن 
خودگران کشور موجب محروم ماندن شهرداری از 
است،  شده  دولتی  های  کمک  و  خدمات  دریافت 
تأکید کرد: سازمان همیاری شهرداری های کشور 
های همسان کمک  و شهرداری  اهر  به شهرداری 
مالی نمی کند و ماشین آلات در اختیار قرار نمی 

پروانه   ۶۶ صدور  از  ادامه  در  امید  دهد.مهندس 
امروز  به  تا  ابتدای سال  از  ساخت و ساز مسکونی 
در شهر اهر خبر داد و گفت: از نخستین روز امسال 
تمدید  مورد   ۳۰ پروانه،  اصلاح  مورد   ۳۲ تاکنون 
نیز  مورد   ۶ و  نوسازی  و  تخریب  مورد   ۳ پروانه، 
تجدید پروانه صادر شده است که این تعداد پروانه 
ناچیز  بسیار  اهر  برای شهری چون  ساز  و  ساخت 
تخلفات  پرونده های  تعداد  اینکه  ذکر  با  است.وی 

ساخت  پروانه  به  نسبت   ۱۰۰ ماده  ساختمانی 
سال  طی  کرد:  تصریح  است،  بیشتر  بسیار  ساز  و 
جاری مجموعا ۲۳۵ پرونده ساخت و ساز غیرمجاز 
پرونده  منجر  اهر تشکیل شده که ۲۰۶  در شهر 
نیز  میانگین  از  که  میبینیم  است.،  شده  رأی  به 
باشد  نحوی  به  هایمان  برنامه  باید  لذا  است  کمتر 
جبران  را  سبز  فضای  حوزه  کمبودهای  بتوانیم  تا 
کنیم.شهردار اهر در ادامه خاطرنشان کرد: تجهیز و 

استانداردسازی شهربازی باغ شهر، برگزاری برنامه 
اصله   ۲۰۰۰ کاشت   ،۹۷ نوروز  هنری  و  فرهنگی 
درخت مثمر و غیر مثمر در سطح شهر، نگهداری 
فضای سبز با وجود کم آبی، تأمین روشنایی پارک 
آسفالت  و  روشنایی  تأمین  عمومی،  معابر  و  ها 
آتالار،  پارک  تجهیز  و  تکمیل  باغلارآراسی،  ریزی 
لکه  شهرستان،  فرهنگی  های  برنامه  در  مشارکت 
گیری خیابان های سطح شهر از جمله فعالیت های 
شهرداری اهر در سال جاری می باشد.کمال امید 
با تأکید بر اینکه تمامی خرید مایحتاج و نیازهای 
و وضعیت وخیم  از گرانی  تأثیر  بی  اهر  شهرداری 
نیازهایمان  خواهیم  می  وقتی  گفت:  نیست،  بازار 
قبلًا  که  بدحسابی  لحاظ  به  کنیم،  خریداری  را 
کالایی  نیست  حاضر  کسی  دیگر  گرفته  صورت 
به صورت نسیه در اختیار شهرداری قرار دهد.وی 
اینکه حقوق ماهانه نزدیک به  پایان ضم اعلام  در 
کرده  روزرسانی  به  را  اهر  شهرداری  پرسنل   ۵۰۰
ایم و در ماه نزدیک به ۱.۵ میلیارد تومان حقوق 
از  همکاران  شکایت  گفت:  کنیم،  می  پرداخت 
دوره  از  که  اجرائیاتی  و  مازاد  نیروهای  شهرداری، 
از دیگر مشکلات شهرداری است  مانده  قبل  های 
ایم  نتوانسته  هنوز  اینکه  وجود  با  میان  این  در  و 
بدهی ها تسویه کنیم و بعضاً منجر به مسدود سازی 

حساب های بانکی  ی شود.

پزشکی  علوم  دانشگاه  فرهنگی  شورای  در 
گیلان، ضمن تاکید بر حضور فعال دانشجویان در 
برگزاری برنامه های مختلف فرهنگی، فراهم کردن 
بستر مناسب برای اثرگذاری بیشتر آنان در عرصه 
شاهرخ  .دکتر  گرفت  قرار  نظر  مد  خدمت،  های 
پزشکی  علوم  دانشگاه  رییس  چابک  زاده  یوسف 
ماه  دی  روز هشتم  پیمایی  راه  به  اشاره  با  گیلان 
گفت:  ولایت،  حریم  از  دفاع  در  گیلان  مردم   ۸۸
در  ایران  مسلمان  مردم  خیزش  آغاز  سر  روز  این 
دفاع از حریم ولایت بود که پس از آن در روز نهم 
دی ماه مردم سراسر ایران نیز آن حماسه تاریخی 
را رقم زدند. وی ادامه داد: روز نهم دی ماه، یکی 
با حضور پرشور،  ایران است که  از مقاطع تاریخی 
آگاهانه و برخاسته از بصیرت متکی بر ایمان و اراده 
الهی ملت ایران به وقوع پیوست.دکتر یوسف زاده 

چابک با اشاره به نقش و حضور پررنگ دانشجویان 
داشت:  اظهار  فرهنگی،  مختلف  های  برنامه  در 
حضور دانشجویان در برگزاری برنامه های مختلف 
فرهنگی که در سطح دانشگاه برگزار می شود لازم 
و ضروری است، چرا که دانشجویان مدیران اجرایی 
مهارت  ها  برنامه  این  در  باید  پس  کشورند  آینده 

های لازم را کسب نمایند. 
وی در بخش دیگری از سخنان خود، پایبندی 
مداری  ولایت  و  اسلامی  انقلاب  های  ارزش  به 
به  باید  گفت:  و  دانست  افراد  تک  تک  وظیفه  را 
انقلاب اسلامی  مناسبت چهلمین سالگرد پیروزی 
این  در  گیلان  سلامت  حوزه  دستاوردهای  ایران، 
الاسلام  شود.حجت  تبیین  مردم  برای  دهه  چهار 
والمسلمین علی اسماعیلی- مسوول نهاد نمایندگی 
مقام معظم رهبری در دانشگاه علوم پزشکی گیلان 

از  فتنه ۸۸ که پس  با تشریح عوامل موثر در  نیز 
ملت  دشمنان  توسط  جمهوری  ریاست  انتخابات 
مهم  عامل  دو  گفت:  شد،  ایجاد  کشور  در  ایران 
رهبری و مردم انقلابی و آگاه باعث شد که کشور از 
بحران عبور کند. هر چند که در این بحران، کشور 
شد.  بسیاری  معنوی  و  مادی  های  خسارت  دچار 
وی ادامه داد: در ۹ دی اتفاقاتی افتاد که در تاریخ 
و  با ولایت  میثاق ملت  روز  این  و در  ماندگار شد 
نظام مستحکم تر گردید.این مقام مسوول با اشاره 
به این که حضور قشر نخبه و آگاه جامعه در این 
تصریح کرد:  اندازد،  اندام دشمن می  بر  لرزه  روز، 
هوشیار  و  فرهیخته  قشر  که  دانشجو  قشر  حضور 
جامعه  ملت  کنار  در  شود  می  محسوب  جامعه 
محمد  دکتر  ادامه  است.در  ضروری  و  لازم  بسیار 
رستم پور- سرپرست معاونت فرهنگی و دانشجویی 

بر رشد  تاکید  با  نیز  دانشگاه علوم پزشکی گیلان 
شاخص های سلامت طی سال های اخیر، گفت: در 
آستانه چهلمین سالگرد پیروزی انقلاب قرار داریم 
و باید دستاوردهای مختلف دانشگاه علی الخصوص 
نمایش  به  و  شناسایی  را  فرهنگی  های  حوزه 
بگذاریم. وی با اشاره به حضور فعال دانشجویان در 
برنامه های مختلف دانشگاه اظهار داشت: به زودی 
فعالیت  راستای  در  دانشجویی  جدید  های  کانون 
پزشکی  علوم  دانشگاه  در  دانشجویان  تر  منسجم 
تشکیل خواهد شد.در پایان گزارشی از فعالیت های 
فرهنگی توسط متولیان امر ارایه و تصمیمات لازم 
در خصوص مباحث فرهنگی اتخاذ شد. اجرای طرح 
ساعت فرهنگی در دانشکده ها و ایجاد وحدت رویه 
در برگزاری جشن های فارغ التحصیلی از مصوبات 

جلسه امروز بود.

مدیر امور آبفا منطقه بهبهان گفت: با برنامه ای که در حال اجرا 
است تصفیه خانه شماره ۱ )تختی( از مدار خارج و کل شهر از آب 
کوثر استفاده می کند.به گزارش روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب 
اصحاب  با  خبری  نشست  نخستین  در  نامیر  محمدرضا  خوزستان، 
ما  اظهار داشت:    ، نمی افتد  اتفاق  این که قطعی آب  بیان  با  رسانه 
را  شهرمان  آبفا  صنعت  بتوانیم  که  هستیم  سیستم هایی  دنبال  به 
 GIS )متحول و مدرن کرده و به عنوان پایلوت در زمینه سیستم های
سازی  هوشمند  )سیستم  متری  تله  و  اطلاعات جغرافیایی(  سیستم 
شبکه آبرسانی( در سطح استان مطرح کنیم که اجرای این طرح ها 
سبب کاهش هدر رفت آب، شکستگی لوله ها و نشتی آب می شود.
مدیر امور آبفا منطقه بهبهان درباره راه اندازی تصفیه خانه فاضلاب 
عنوان کرد: با متخصصین تراز اول کشوری وارد مشورت شدیم که بر 
اساس طرح پروفسور دهقان می توان علاوه بر تصفیه فاضلاب در حد 
بسیار بالا، تحت شرایطی که استانداردها رعایت شود و برای محیط 
آییاری زمین های  برای  را  باشد زمینه  نداشته  زیست ضرری در پی 
کرد.وی  فراهم  دارند؛  قرار  تصفیه  عملیات  مسیر  در  که  کشاورزی 
ضمن تشریح و ترسیم دورنمای کلی پروژه های در دست اجرا گفت: 
تقریبی  به طول  فاضلاب  آوری  انتقال جمع  اجرای خطوط  امروز  تا 
اشتراک  هزار   ۱۱ نصب  و  تومان  میلیارد   ۲۵ اعتبار  با  کیلومتر   ۹۰
خریداری شد و خرید زمین جهت احداث تصفیه خانه فاضلاب را در 
تاریخ  از  پروژه  اجرا  داد:  عملیات  ادامه  داده ایم.وی  قرار  کار  دستور 
۲۱ مرداد سال جاری جهت اصلاح وبازسازی شبکه آب به طول ۴۶ 
کیلومتر و تعویض ۲۷۵۰ اشتراک با توجه به فرسودگی و قدمت بالای 
شبکه توزیع آب شهر بهبهان آغاز و در حال اجراست.مدیر امور آبفا 
منطقه بهبهان بیان کرد: پروژه طرح انتقال آب مارون از تصفیه خانه 
با  بزرگ بهبهان به مخزن ذخیره ذوالفقاری به طول ۱۴ کیلومتر و 
میلیارد  بر ۱۷  بالغ  اعتباری  و  متر  میلی  قطر ۶۰۰  به  فولادی  لوله 
تومان را پیش رو داریم که با عملیاتی شدن این پروژه آن مناطقی که 

دارای افت فشار هستند از قبیل کوی پلیس، کوی ماهور، مسکن مهر 
و تامین اجتماعی تقویت می شوند.نامیر در خصوص اصلاح و بازسازی 
شبکه توضیح داد: پروژه اصلاح و بازسازی کامل آبگیر شماره ۲ مارون 
از  کیلومتر   ۱۳ طول  به  انتقال  خط  اجرای  و  بزرگ  خانه  تصفیه  و 
جهت  فارس  خلیج  بیدبلند  پالایشگاه  تا  بهبهان  بزرگ  خانه  تصفیه 
تامین آب مورد نیاز پالایشگاه گاز بید بلند خلیج فارس نیز در حال 
مناطق  آسفالت  عدم  سوال  به  پاسخ  در  آبفا  امور  است.مدیر  انجام 
این طرح مرحله  پیمانکار  بیان کرد:  حفاری شده  توسط شهرداری 
به مرحله از ما هزینه قیر رادریافت کرده اما به دلیل افزایش قیمت 
قیر تاکنون به درستی از عهده  انجام کار بر نیامده و باید پاسخگوی 

این مسئله باشد. 
بارندگی  هنگام  شده  حفاری  مناطق  وضعیت  توضیح  در  وی 
ونظارت بر اتمام کار بر اساس انعقاد قرار داد ادامه داد: کارفرما شرکت 
آب و فاضلاب خوزستان و بخش خصوصی است بنابراین اعلام زمان 
بندی آغاز و پایان  پروژه در حیطه وظایف ما نیست و ما  به دنبال  
تعامل و همفکری برای سرعت بخشی در فرآیند کار هستیم.نامیر در 
خصوص مسئله تهیه لوازم و حفاری و خدمات رسانی از ابتدا تا درب 
منازل مشترکین باید با اداره آبفا باشد تصریح کرد:مطابق با قانون از 
سال ۸۴ حفاری و از سال ۹۰ خرید لوازم مورد نیاز با مشترک است 
البته مبالغ هزینه شده از کل هزینه حق انشعاب کسر می شود. که 
مدیر امور آبفا منطقه بهبهان درباره علت افت فشار در برخی مناطق 
با  داد:  توضیح  کانال ها  لایروبی  و  ماهور  وکوی  ذوالفقاری  جمله  از 
اجرای کامل پروژه اصلاح شبکه آب با خط لوله ۹۰۰ میلی متری این 
مشکل رفع  و باید عنوان کنیم که لایروبی تونل ها بر عهده  شهرداری 
است و برنامه ریزی لازم در زمینه بالا آمدگی آب های زیرزمینی در 
سطح شهر از وظایف امور آب شرق است. نامیر درباره  برخی شایعات 
درمورد استفاده برخی مردم از آب با کیفیت کوثر و تمایز بین مناطق 
به هر شهر  و  تامین  از خط محرم  اظهار داشت: آب سد کوثر  شهر 

مخازن  وارد  مستقیما  ما  سهم  که  داده اند  تخصیص  آب  میزان  یک 
ذوالفقاری می شود اما این آب در حال حاضر نمی تواند کل شهر رو 
پوشش دهد به همین علت مناطق دیگر از آب مارون تغذیه می شوند 
ولی با برنامه ای که در حال اجرا است تصفیه خانه شماره ۱ )تختی( از 
مدار خارج و کل شهر از آب کوثر استفاده  می کند. وی در واکنش به 
اظهارات شهردار در خصوص عدم تخصیص ۲ میلیارد تومانی اعتبار 
واریز شده به شهرداری از سوی آبفا استان اظهار کرد: در این بحران 
اقتصادی که اکثر سازمان ها را در بر گرفته قطعا این مبلغ بی دلیل 
پرداخت نشده  ولی جهت روشن  شدن موضوع در این زمینه از طریق 
مدیرعامل محترم موضوع را پیگیری می کنم.نامیر در پاسخ به سوال 
جایگاهی  استان چه  در  بهبهان  آب  که  این  در خصوص  خبرنگاران 
دارد عنوان کرد: بعد از شهرستان دزفول که آب مصرفی خود را از سد 
دز برداشت می کند ما بهترین کیفیت اب را در سطح استان داریم.

وی گفت: ۱۰ هکتار زمین جهت احداث تصفیه خانه فاضلاب تملک 
شده و یک لاگن )حوضچه( به ابعاد ۵۰ متر در ۴۰ متر به عمق ۵ متر 
در آن بنا شده  که امیدواریم با مشاوره گرفتن از افراد صاحب نظر 

آلاینده های فاضلاب کم شود.

برای نخستین بار در کشور؛

اجرای تکنولوژی لیزر مارک لوله های فلزی در شركت گاز استان اصفهان

در 9 ماهه سال جاری تحقق یافت؛

طرح توسعه بیش از 19 هزار متر شبکه توزیع برق در شهرستان میامی

لوله  لیزرمارکینگ  بار در سطح کشور تکنولوژی  برای نخستین 
فیزیکی در  دارایی های  و کنترل  رویکرد مدیریت  با  گاز  فلزی  های 
شرکت گاز استان اصفهان اجرا شد.به گزارش روابط عمومی شرکت 
گاز استان اصفهان، تکنولوژی نوین لیزرمارکینگ با پیشنهاد بازرسی 
فنی شرکت گاز استان اصفهان و در قالب پروژه پژوهشی، در شبکه 
و لوله های فلزی به مرحله اجرایی رسیده که در این فرآیند تمامی 
مشخصات فنی لوله مطابق با استاندارد های جاری شرکت ملی گاز 
عامل  گیرد.مدیر  می  قرار  کیفی  ارزیابی  مورد  و  گذاری  نشانه  ایران 
شرکت گاز استان اصفهان، با اشاره به اینکه، این تکنولوژی طی یک 
پروژه پژوهشی با دانشگاه صنعتی اصفهان، مورد بررسی دقیق فنی و 
کارشناسی قرار گرفته است،گفت: امکان ردیابی مشخصات فنی لوله  
و  فیزیکی  آسیب  هرگونه  بدون  سازنده  کارخانه  در  تولید  هنگام  به 
ظاهری، سازگاری با فرآیند تولید و امکان پیاده سازی در خط تولید 
انبارهای  تا  جابجایی  و  ونقل  زمان حمل  در  ماندگاری  لوله سازی,  

و  پوشش  های  کارگاه  در  ردیابی  اجرایی،  پیمانکاران  و  گاز  شرکت 
عایق کاری و حتی پس از اجرا و در زمان بهره برداری از ویژگی های 
الزامات و  منحصر به فرد این روش نشانه گذاری است که بر اساس 
قرار  موردتأیید   ۵L  API فلزی  های  لوله  استاندارد  های  نیازمندی 
از  این روش پس  اولیه  افزود: طرح  گرفته است.سید مصطفی علوی 
ارائه به لحاظ امکان سنجی طی چندین جلسه فنی بین سازندگان لوله 
با حضور کارشناسان بازرسی فنی شرکت های گاز استانی مورد بحث 
و بررسی قرار گرفت و پس از ارائه از سوی واحد بازرسی فنی شرکت 
گاز استان اصفهان, نتایج تئوری و عملی آن با حمایت امور پژوهش 
شرکت ملی گاز در کنفرانس جهانی پژوهش های گاز در سال ۲۰۱۷ 
آنرا در سطح  این طرح که  بیان داشت: نکته مهم  ثبت گردید .وی، 
مدیریت گازرسانی کارآمد می کند آن است که ضمن امکان ردیابی 
لوله های فلزی در پروژه گازرسانی و جلوگیری از جابجایی لوله ها در 
پروژه ها، مانع از آسیب به خواص ساختاری و ویژگی های عملکردی 

لوله در زمان حکاکی می شود .مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان، 
یادآور شد: مشخصات فنی، در شرح یک کالا و همچنین نحوه ثبت 
و تشخیص آن از اهمیت بالایی برخوردار است که این اطلاعات فنی  
طی گذشت زمان، شرایط نگهداری و ماهیت پروژه های اجرایی از بین 
خواهد رفت، اما با استفاده از تکنولوژی لیزر مارکینگ ، اطلاعات فنی 
یک کالا طی یک روش ماندگار، علمی و غیر مخرب بر روی لوله ثبت 
و حکاکی می شود.مهندس علوی افزود: این روش با همت کارشناسان 
اجرایی  نویس  پیش  یک  به صورت  اصفهان  استان  گاز  شرکت  فنی 
بصورت ضمیمه استاندارد تدوین و به عنوان ضمیمه قراردادهای جدید 
لوله در کمیته فنی تأیید گردیده و برای اولین بار در سطح شرکت ملی 
گاز ایران در پروژه خرید لوله های ۶ اینچ عملی و پیاده سازی شده 
است.گفتنی است که بر اساس مصوبه کمیته فنی شرکت گاز استان 
های  لوله  روی  مذکور  روش  به  لوله  مشخصات  درج  منبعد  اصفهان 

فولادی ضروری ، لازم و عملا مورد استفاده خواهد شد.

مدیر توزیع برق شهرستان میامی گفت: از ابتدای 
سال تاکنون ۱۹ هزار و ۹۲۸ متر شبکه توزیع برق در 
این شهرستان توسعه یافته است.عباسعلی اسماعیلی 
با اشاره به این که یک هزار و ۳۱۷ متر شبکه فشار 
ضعیف هوائی و زمینی احداث شده افزود:  عملیات 
توسعه ۱۸ هزار و ۶۱۱ متر شبکه ۲۰ کیلوولت هوائی 
انجام رسیده است.وی بیان داشت:  نیز به  و زمینی 
به منظور تغذیه برق متقاضیان و مشترکان جدید در 

سطح این شهرستان ،  ۲۵ دستگاه پست هوائی توزیع 
برق با قدرت یک هزار و ۱۰۰ کیلوولت آمپر در ۹ 
ماهه سال جاری نصب شده است.وی همچنین با ابراز 
این که ۹۷۴ متر کابل خودنگهدار دایر گردیده تصریح 
کرد: بهینه سازی شش هزار و ۲۵۶ متر شبکه های 
توزیع برق ، از جمله فعالیت های صورت گرفته توسط 
این مدیریت می باشد.مهندس اسماعیلی اظهارداشت: 
از آغاز سال جاری تا زمان حاضر، ۹۰ پروژه عمرانی 

و  با حجم سرمایه گذاری  ۲۸ میلیارد  برق رسانی 
۴۴۳ میلیون ریال به بهره برداری رسیده است.وی 
یادآور شد: احداث شبکه فشار متوسط هوائی و نصب 
یک دستگاه پست ۱۰۰کیلوولت آمپر و ایجاد سرخط 
زمینی به منظور بهبود ولتاژ روستای جودانه، نصب 
با ظرفیت ۴۲۵  برق  توزیع  ۱۱ دستگاه پست های 
کیلوولت آمپر جهت تامین برق چاه آب آشامیدنی 
سوداغلن،پلیس  راهدارخانه  محمودآباد،  روستای 

چاه   ، دامداری  و  میامی   غسالخانه  آباد،  عباس  راه 
کشاورزی و پمپاژ ثانویه منطقه کالپوش و همچنین 
اصلاح دو دستگاه تابلوی پست های عمومی روستای 
کیلوولت  شبکه ۲۰  متر  برقراری ۵۳۷  شاد،  دشت 
پلیس راه عباس آباد و غسالخانه و دایرنمودن ۹۷۰ 
متر شبکه فشار ضعیف کالپوش ، به عنوان مهم ترین 
اقدامات این مدیریت در سه ماهه سوم سال جاری 

محسوب می شود.

نشست خبری مدیر آبفا منطقه رامهرمز با اصحاب رسانه
تلاش بر رفع مشکلات کم آبی و اصلاح 

شبکه آب رامهرمز
در  رامهرمز  منطقه  فاضلاب  و  آب  مدیر 
های  برنامه  و  عملکرد  رسانه  اصحاب  با  نشست 
اداره آبفا را تشریح کرد.به گزارش روابط عمومی 
شرکت آب و فاضلاب خوزستان، خدر شاکری  با 
اشاره به حمایت و پیگیری های دکتر محمدیان 
نماینده مردم رامهرمز در مجلس شورای اسلامی 
آبفا خوزستان  عامل  مدیر  موافقت  و  فرماندار  و 
اظهار نمود : تا کنون درصد بالایی از مشکلات 
کم آبی و افت فشار و اصلاح شبکه آب رامهرمز 
نقطه  به  رسیدن  برای  تلاش  و  گردید  برطرف 
با   : افزود  دارد.وی  ادامه  رسانی  آب  مطلوب 
توجه به اولویت اصلی تشکیل شرکت های آب 
وفاضلاب که تامین آب شرب بهداشتی می باشد 
کم  معضل  دچار  رامهرمز  آبفا  که  مقطعی  در   ،
آبی وافت فشار بود با انجام کارها و فعالیت هایی 
جمله  از  که  است  شده  انجام  خوبی  اقدامات 
قلعه  تاسیسات  اندازی  راه  و  بازسازی  ها  آن 
برداشت  امکان  وارد مدارشدن  با  سید است که 
روزانه بین ۱۰ تا ۱۵ هزار متر مکعب آب جهت 
تامین نیاز آبی شهر فراهم گردید.شاکری ادامه 
داد : در این پروژه خط انتقال آب از سیفون به 
تاسیسات با لوله ۵۰۰ میلی متر بطول  ۳۰۰ متر 
بازسازی  و  بهسازی  تاسیسات  و ساختمان  اجرا 
شد.مدیر آبفا منطقه رامهرمز ، احداث یک حلقه 
چاه به ظرفیت ۴۰ لیتر بر ثانیه در منطقه جوی 
آبی مناطق  با هدف دفع مشکلات کم  آسیاب  
جوی آسیاب و طالقانی را از دیگر اقدامات انجام 
شده در راستای تامین کمبود آب شهر رامهرمز 
عنوان و خاطر نشان کرد : برای بهره برداری از 
احداث  متر،  بطول ۸۰۰  انتقال  این چاه، شبکه 
ساختمان، حصار کشی،تجهیز کامل شامل پمپ 
، کابل ، تابلو برق، نصب ترانس برق و نصب یک 

دستگاه کلر زنی مایع صورت گرفت.
و  انتقال   ، فرسوده  های  شبکه  وجود  وی 
توزیع با قدمت بالای ۵۰ سال را یکی از مشکلات 
اصلی آبفا رامهرمز در امر خدمات رسانی پایدار 
به مشترکان برشمرد که شکستگی های مستمر 
هدررفت آب و تعمیرات روزانه آن ها هزینه های 
آبفا  نماید.مدیر  می  تحمیل  اداره  رابه  سنگینی 
آب  انشعاب  فقره   ۶۴۰ نصب   ، رامهرمز  منطقه 
تعویض ۴۷۰۰کنتور خراب و جمع آوری ۷۵   ،
اقدامات  از دیگر  نیز  را  مورد اشتراک غیر مجاز 
انجام شده توسط همکاران آبفا رامهرمز نام برد.
شاکری در ادامه به پروژه های شبکه و انشعابات 
فاضلاب شهر رامهرمز اشاره کرد و گفت : اجرای 
شبکه و انشعابات فاضلاب منطقه طالقانی ، بلوار 
رزمنگان و شقایق با اعتبار ۱۴ میلیارد ریال در 
و  کیلومتر شبکه  آن ۶  اجراست که طی  دست 
انشعاب فاضلاب در اقطار مختلف اجرا می شود.

بازدید میدانی مدیرعامل آبفا استان 
از پروژه های آب و فاضلاب در حال 

احداث بهبهان
شهری  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
های  پروژه  از  همراه  هیئت  و  خوزستان  استان 
شهرستان  فاضلاب  و  آب  اداره  انجام  دست  در 
بهبهان بازدید و از نزدیک در جریان روند اجرای 
کار قرار گرفت.به گزارش روابط عمومی شرکت 
آب و فاضلاب خوزستان، در این بازدید میدانی 
آب  شبکه  اصلاح  فاضلاب،  شبکه  اصلاح  پروژه 
به  بزرگ  خانه  تصفیه  از  آب  انتقال  پروژه  و 
قرار  بازدید  مورد  بهبهان   ۲ بیدبلند  پالایشگاه 
آبفا  امور  مدیر  بازدید  این  جریان  گرفت.در 
های  پروژه  پیشرفت  روند  از  گزارشی  بهبهان، 
کرد  ارائه  را  شهرستان  این  فاضلاب  و  آبرسانی 
اصلاح شبکه  پروژه  اجرایی  روند  در خصوص  و 
پیشرفت  با  پروژه  این  گفت:  شهر  این  فاضلاب 
فیزیکی ۱۶ درصد در حال اجرا است.وی افزود: 
این  در  فاضلاب  شبکه  کیلومتر   ۹۰ اجرای  با 
عملیات، ۱۱ هزار  اشتراک فاضلاب به مشترکین 
در بهبهان واگذار خواهد شد.محمدرضا نامیر در 
اصلاح  پروژه  به  خود  سخنان  از  دیگری  بخش 
شبکه آب این شهر اشاره و افزود: در این عملیات 
اجرایی ۴۶ کیلومتر از شبکه آب این شهر اصلاح 
استاندارد  نیز  انشعاب  فقره   ۸۰۰ و  هزار   ۲ و 
سازی می شود.وی پیشرفت فیزیکی این پروژه را 
۱۵ درصد عنوان کرد.نامیر در پایان گزارش ارائه 
شده به پروژه انتقال آب از تصفیه خانه بزرگ به 
این  در  افزود:  و  کرد  اشاره  بیدبلند۲  پالایشگاه 
پروژه آبرسانی ۱۳,۵ کیلومتر خط انتقال تا پایان 

بهمن ماه جاری اجرا می شود. 

مدیرعامل شرکت گاز لرستان:
1400 واحد صنعتی در استان از گاز 

بهره مند هستند
هم  گفت:  لرستان  گاز  شرکت  مدیرعامل 
گاز  از  استان   در  صنعتی  واحد   ۱۴۰۰ اکنون 
که ۳۳۰  می کنند  استفاده  اصلی  بعنوان سوخت 
صنعتی  مشترکین  مابقی  و  عمده  صنعتی  واحد 
بیان  با  باشند .غلامرضا لطفعلیان  واحد جزء می 
اینکه هم اکنون ۹ شهرک صنعتی ، ۶ نیروگاه و 
۴۸ جایگاه CNG از گاز بهره مند هستند ، افزود: 
سال گذشته نیز گازرسانی به ۲۳۴ واحد صنعتی با 
هزینه ای بالغ بر ۵۰ میلیارد ریال به بهره برداری 
رسید .وی خاطرنشان کرد: در ۹ ماهه سال ۹۷ ) تا 
پایان آذرماه ( نیز گازرسانی به ۲۰۲ واحد صنعتی 
با صرف هزینه بیش از ۸۰ میلیارد ریال انجام شده 
تا پایان سال نیز ۱۰۰ واحد صنعتی دیگر نیز  و 
گازدار خواهند شد.مدیرعامل شرکت گاز لرستان 
گفت: در سال های اخیر توسعه گازرسانی به صنایع 
موجب کاهش مصرف سوخت های آلاینده ای مانند 
تاثیر  تواند  می  که  است  شده  مازوت  و  گازوئیل 
محیط  به  و کمک  هوا  کیفیت  بهبود  بر  بسزائی 
صنایع  کرد:  خاطرنشان  باشد.وی  داشته  زیست 
استان در سال گذشته ۳۵ درصد کل گاز استان را 
مصرف نمودند که امیدواریم با گازرسانی به صنایع 
یابد  افزایش  این میزان  طی امسال و سال آینده 
.لطفعلیان افزود:   متاسفانه هم اکنون مشترکین 
گاز  به شرکت  تومان  میلیارد  استان حدود ۱۳۰ 
لرستان بدهی دارند که ۶۰ درصد از آن مربوط به 

مشترکین صنعتی می باشد .

با حضور مدیرعامل فولاد مبارکه انجام گرفت؛ 
اتصال خط ریلی فولاد سنگان به شبکه 

سراسری راه آهن کشور 
عظیمیان  حمیدرضا  مهندس  حضور  با 
فولاد  شرکت  ریلی  خط  فولاد مبارکه  مدیرعامل 
میلیارد   ۳۰۰ بالغ  بر  سرمایه گذاری  با  سنگان 
کشور  راه آهن  سراسری  شبــــــکۀ  به  ریــال 
بازدید  مبارکه ضمن  فولاد  متصل شد.مدیرعامل 
از مجموعۀ کارخانه های فولاد سنگان و در جریان 
اتصال خطوط ریلی فولاد سنگان به شبکۀ سراسری 
ریل کشور، از متصل شدن فولاد سنگان به خطوط 
ریلی کشور به عنوان یکی از ضروری ترین نیازهای 
منطقۀ سنگان یاد و تصریح کرد: بدون شک این 
هزینه ها  کاهش  تولید،  افزایش  در  می تواند  امر 
و به طورکلی در توسعۀ پایدار و رشد و شکوفایی 
منطقه تأثیر به سزایی داشته باشد.وی با تأکید بر 
لزوم دوخطه شدن خطوط ریلی سنگان و ضمن 
قدردانی از عملکرد مدیریت و کارکنان این شرکت، 
مبارکه  فولاد  برنامه های  و  طرح  خصوص  در 
به  عنایت  با  کرد:  خاطرنشان  سنگان  توسعۀ  در 
دانش فنی نهادینه شده در شرکت و با هم اندیشی 
معاونان و مدیران گروه و همچنین با اتکا به تعهد 
پیمانکاران و کارکنان شرکت تلاش خواهیم کرد تا 
هرچه زودتر کارخانه ۵ میلیون تنی کنسانتره فولاد 

سنگان به بهره برداری برسد.
میرمحمدی  محسن  سید  آئین  این  در 
این  اتصال  با  گفت:  نیز  سنگان  فولاد  مدیرعامل 
در  بلندی  گام  کشور  ریلی  خطوط  به  کارخانه 
برداشته  شرکت  اهداف  به  دست یابی  راستای 
فولاد  موفقیت آمیز  مسیر  ادامۀ  افزود:در  شد.وی 
سنگان با حمایت های فولاد مبارکه و برنامه ریزی 
کرد  خواهیم  حرکت  به گونه ای  مدون،  و  دقیق 
یعنی  رو  پیش  هدف  مهم ترین  به  ان شاءالله  تا 
تنی  میلیون   ۵ کارخانه  زودتر  هرچه  راه اندازی 
کنسانتره سازی دست یابیم.میرمحمدی در ادامه از 
پیشرفت بیش از ۸۲ درصدی پروژۀ کنسانتره سازی 
بدون  کرد:  خاطرنشان  و  داد  خبر  سنگان  فولاد 
مبارکه  فولاد  ارشد  مدیریت  با حمایت های  شک 
سایر بخش های پروژه نیز در موعد مقرر تکمیل 
فاز راه اندازی خواهد شد. مدیرعامل فولاد  و وارد 
را  گندله سازی  بخش  در  هزینه  مجموع  سنگان 
بالغ بر ۱۰۳ میلیون یورو و ۵۷۰ میلیارد تومان، و 
میزان سرمایه گذاری در کارخانه کنسانتره سازی را 
۱۴۲ میلیون یورو و حدود ۵۵۰ میلیارد تومان اعلام 
کرد.شمسی نیا معاون بهره برداری فولاد سنگان نیز 
گفت: کارخانه ۵ میلیون تنی فولاد سنگان از زمان 
بهره برداری در تاریخ ۱۰ مرداد ۱۳۹۶ تاکنون بیش 
تولید کرده  تن گندله  و ۱۵۰ هزار  میلیون  از ۳ 
است.وی با بیان این که روند تولید در فولاد سنگان 
از شرایط مطلوبی برخوردار است گفت: رکورد تولید 
بیش از ۱۵ هزار و ۷۰۰ تن گندله در ۱۸ آذرماه و 
تولید ۳۷۵ هزار تن گندله در ماه مذکور حاکی از 
تلاش فرایندۀ کارکنان این شرکت برای دستیابی به 

اهداف سالانه است.

حضور فعال ذوب آهن در نوزدهمین نمایشگاه 
دستاوردهای پژوهش، فن آوری و فن بازار؛

ذوب آهن اصفهان اساس توسعه نوین 
صنعتی ایران است

نوزدهمین نمایشگاه دستاوردهای پژوهشی، 
فن آوری و فن بازار از سوم تا ششم دی ماه در 
برگزار  تهران  المللی  بین  نمایشگاه  دائمی  محل 
که  کشور  پژوهشی  بزرگ  رویداد  این  در  شد.  
توسط معاونت علمی و فن آوری ریاست جمهوری، 
وزارت علوم ،تحقیقات و فن آوری، وزارت صمت 
ریزی  برنامه  کشور  پژوهشی  دیگر  نهاد  چند  و 
شده و با حضور بیش از ۲۰۰ دانشگاه،  شهرک 
وپارک تحقیقاتی ، شرکت و کارخانجات صنعتی 
و تولیدی و سایر نهادهای علمی و پژوهشی کشور 
درسالن  نیز  اصفهان  آهن  ذوب  بود  شده  برگزار 
شماره ۷ وغرفه شماره ۴۱حضوری فعال داشت.با 
توجه به اهمیت نمایشگاه دستاوردهای پژوهش، 
فن آوری وفن بازار ، ذوب آهن اصفهان با فراهم 
نمودن فهرست توانمندی های علمی و پژوهشی 
و همچنین نیازها و اولویت های  پژوهشی مورد 
نظر خود در این نمایشگاه حاضر شده و با تبادل 
و پژوهشگران حاضر رسالت  نهادها  با دیگر  نظر 
 ۴ در   . نمود  دنبال  را  خود  پژوهشی  و  علمی 
همکاران  و  کارشناسان  نمایشگاه  برگزاری  روز 
مدیریت  از جمله  مختلف شرکت  های  مدیریت 
و  اتوماسیون  سازی،  بومی  و  آوری  فن  پژوهش، 
غیره  و  عمومی  روابط  آگلومراسیون،  ارتباطات، 
و  علم  صاحبان  و  بازدیدکنندگان  پاسخگوی 
دفاع  وزیر  حاتمی  امیر  سرتیپ  بودند.امیر  فن 
غرفه   از  بازدید  در  مسلح  نیروهای  پشتیبانی  و 
را  شرکت  این  تحقیقاتی  اقدامات   ، آهن  ذوب 
: کارشناسان  گسترده معرفی نمود و یادآور شد 
و پژوهشگران کشور برای رهایی از فشار تحریم 
ناجوانمردانه دشمن چاره ای جز پژوهش  ها ی 
و فناوری در عرصه های مورد نیاز نداشته و این 
تنگناها طولانی نخواهد بود . وی اقدامات پژوهشی 
و  انتقال  قابل  توجه،  قابل  را  اصفهان  آهن  ذوب 
تبادل نظر با دیگر سازمان ها معرفی کرد .دکتر 
های  همکاری  مرکز  فررئیس  اکرمی  علی  سید 
روز  نیزدر  جمهوری  ریاست  پیشرفت  و  تحول 
بازدید  از غرفه ذوب آهن اصفهان  اول نمایشگاه 
فهرست   و  پژوهشی  اقدامات  در جریان  و  نموده 
آهن  ذوب  تحقیقاتی  نیازهای   و  ها  توانمندی 
از فعالیت های  قرار گرفت. وی ضمن قدر دانی 
تحقیقاتی و تولید محصولات جدید در ذوب آهن 
اصفهان، تولید ریل هایUIC۶۰   و U۳۳  را از 
بزرگترین اقدامات و افتخارات این شرکت دانست 
و از کارکنان و مدیران ذوب آهن اصفهان تشکر 
نمود.مهندس سعید جعفری معاون مدیر پژوهش 
، فن آوری و بومی سازی ذوب آهن اصفهان هدف 
اصلی حضور در این نمایشگاه را ارایه توانمندی 
اعلام  همچنین  و  آهن  ذوب  پژوهشی  های 
نیازهای پژوهشی خود به سایر محققان و مراکز 
آنها معرفی  با  نظر  تبادل  و  پژوهشی  و  آموزشی 
کرد و گفت : در این نمایشگاه بالغ بر ۱۰۰ نمونه 
از نیازمندی های ذوب آهن در زمینه های مختلف 
مکانیک، الکترونیک، برق، اتوماسیون، نسوز، ابزار 
دقیق و قطعات به تولید کنندگان و پژوهشگران 

معرفی می شود .
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